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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Bestuurlijke Zaken op 16 oktober 2018  

20.00 tot 21.25 uur        

Voorzitter  :  René van Splunteren 

Commissiegriffier :  Anita Mooij 

 

Aanwezige commissieleden:  Rob Levie (Heiloo-2000), Jaap Doorgeest (VVD), Sybren van 

Dokkum (D66), Hein Korthouwer (CDA), Peter Croux (PvdA), Edith 

de Jong (Gemeentebelangen Heiloo), Matthijs de Moel (Heiloo 

Lokaal) 

Gasten : Ph Romeyn, Ph Dellemijn, ambtenaar mw. Smit, griffier dhr. Vennik 

Afwezig  : Bas van Beusekom (NCPN) 
 
 
01. Agendavaststelling 

 Conform 

 
02. Inspreekrecht  

 Geen insprekers 

 
03. Mededelingen  
a. Mededelingen door voorzitter 
b. Mededelingen portefeuillehouders 
c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking/Verbonden 
Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 
Ph Romeijn geeft een terugkoppeling van de laatste twee vergaderingen van de Veiligheidsregio. Geeft 
aan dat het AB op 6 juli jl. conform de gemeenschappelijke regeling 2017 heeft besloten. Eén van de 
belangrijkste wijzigingen is de aanpassing van de stemverhouding. De stemverhouding verloopt 
voortaan gelijk met de verdeelsleutel voor de gemeentelijke bijdrage. Omdat dit ieder jaar kan wijzigen, 
moet ook ieder jaar de stemverhouding worden vastgesteld. Op 5 oktober jl. is oa de tweede 
onderzoeksfase naar de kwaliteit van de brandweerkazernes besproken.  
 
d. Stand van zaken BUCH 

Op 28 november vindt er een raadsbrede BUCH avond plaats. Het voorstel van het bestuur is om deze 

avond de stand van zaken van het verbeterplan te presenteren. Het lijkt de ph goed dat op deze 

bijeenkomst ook wordt ingegaan op het krantenartikel van vandaag. Geeft aan dat de inhoud van het 

artikel feitelijk niet klopt. Zegt dat er onderzoek naar de bedrijfsvoering loopt, net als een onderzoek van 

Berenschot. 

 
e. Terugkoppeling BUCH begeleidingsgroep  
Op 31 oktober komt de begeleidingsgroep bijeen om de bijeenkomst op 28 november voor te bereiden.   
 
f. Mededelingen commissieleden 

 Geen 

 
g. Toezeggingenlijst  
Heiloo-2000 behoudt de zorgen rondom het inkoopproces bij de GGD, zal dit in de toekomst kritisch 
blijven volgen.  

 

TER ADVISERING 
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04 Belastingverordeningen 2019 

Ph Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd. 

 

Voorstel 
De volgende verordeningen vast te stellen: 
 
- Afvalstoffenheffing en tarieventabel 
- Kwijtschelding gemeentelijke belastingen; 
- Leges en tarieventabel; 
- Lijkbezorgingsrechten en tarieventabel; 
- Marktgelden;  
- OZB; 
- Rioolheffing; 
- Standplaatsgelden; 
- Toeristenbelasting. 
 
Bespreking commissie  
GBH vraagt of de forensenbelasting zoals Castricum heeft ook iets voor Heiloo is. Vraagt of er 
automatisch inflatiecorrectie plaatsvindt.  
D66 ziet dat de regels voor kwijtschelding heel ruim geformuleerd zijn en moedigt dit aan. Vraagt naar 
de mogelijkheden om de aanvraag digitaal te doen.  
H2000 stelt voor om een matrix bij toe voegen waarin de tarieven voor de verschillende jaren in één 
oogopslag te zien zijn met een uitleg waarom dit verschilt.  
VVD vraagt waarom de rioolheffing niet per jaar wat gefaseerd wordt verhoogd om de kosten te dekken. 
Had graag gezien dat Heiloo dezelfde de tarifering  voor afvalstoffen als Bergen had gehanteerd.   
PvdA ziet dat de gehandicaptenparkeerkaart € 109,40 per aanvraag kost en vraagt naar de noodzaak 
van dit tarief. Vraagt naar de stijging van de OZB.  
Ph Dellemijn geeft aan dat wat betreft de inflatiecorrectie dezelfde systematiek als in het verleden wordt 
gehanteerd. Heiloo hanteert het landelijke percentage. Volgend jaar wordt er gekeken of het 
inflatiepercentage binnen de BUCH geharmoniseerd kan worden.  
De forensenbelasting betreft personen die relatief veel in de gemeente verblijven maar elders hun 
hoofdverblijf hebben, niet zijnde toerist. Ph overweegt om hier volgend jaar naar te kijken.  
Ph wijst op de Programmabegroting waarin staat dat in 2019 een nieuw gemeentelijke rioleringsplan 
aan de raad wordt voorgelegd, dan zal worden bekeken met welke fasering het riooltarief moet stijgen. 
Afvalstoffenheffing hetzelfde verhaal.  
De opbrengst van de verhoging van de OZB wordt ingezet op duurzaamheid.  
 
Toezeggingen ph Dellemijn 
- Ph komt met een schriftelijke beantwoording op de vraag over de verordening toeristenbelasting.  
- Ph geeft een schriftelijke reactie op de vragen over het tarief van de gehandicaptenparkeerkaart. 

 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 12 november 
2018 als hamerstuk. 
 

05 Vergaderschema 2019 

 

Advies commissie 

De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 12 november 

2018 als hamerstuk. 
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Toezegging griffie 

Na de raadvergadering op 12 november wordt het vergaderschema in Excel meegestuurd met het 

weekbericht.   

 

TER BESPREKING 

 

06 Bespreking bestuurlijke reactie op rapport Rekenkamercommissie BUCH over 

burgerparticipatie 

Portefeuillehouder T.J. Romeyn is bij dit punt uitgenodigd 

 
Bespreking commissie  
De commissie heeft een aantal opmerkingen nav het eindrapport van de RKC BUCH. 
Over het algemeen:  
De commissie vindt het onderzoek nogal dun en betreurt het dat er zo weinig respondenten zijn 
gehoord; concludeert dat er een spanning zit tussen de burgerparticipatie en de rol van de ambtenaren; 
vindt dat er verder gewerkt moet worden aan het project ‘Samenspel’; vindt dat er gekeken kan worden 
naar hoe de gebiedsregisseur nog meer een rol kan spelen bij de burgerparticipatie.  
 
Standpunt commissie 
Een aantal commissieleden biedt zich aan om een werkgroep te vormen om de burgerparticipatie in 
Heiloo een nieuwe impuls te geven.  
Nu de RKC weer compleet en benoemd is zou de commissie graag zien dat het rapport en de 
aanbevelingen alsnog aan de RKC wordt voorgelegd.  

 
Toezegging griffier 
- De griffier neemt de vraag om een reactie van de huidige RKC mee naar het overleg donderdag a.s. 
met de BUCH griffiers. 
- De griffier neemt het initiatief om te kijken hoe de werkgroep voortgang kan krijgen. 

 

07 Informatie-uitwisseling commissieleden  

Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
 
 
 
 
 
 
Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt. Dit verslag is na ongeveer 10 
werkdagen te beluisteren via de website www.heiloo.nl /iBabs bij de desbetreffende vergaderdatum. U 
kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker 

http://www.heiloo.nl/

